



**Protokoll fört vid styrelsemöte
Uddevalla IS,
Skidor och Skridsko,
Hos Fratera Fastigheter
2020-05-27.**

Närvarande: Marcus Hofvander, Mats Andersson, Cicci Karlsson, Johnny Jönsson,
Susanne Rodin och Stefan Utberg. Leo Rodin var med och pratade under punkt 6.

1. Mötets öppnande

Ordförande Marcus Hofvander förklarar mötet öppnat.

2. Föregående protokoll

Protokoll från mötet 2020-04-22 genomlästes och godkändes.

3. Ekonomi

Vi har för närvarande ca 1023000 på kontot. Återstår fortfarande 2 obetalda sponsringsfakturor för Strandjoggen som får avskrivas vid årsbokslutet.

4. Rapporter

UIS ALLIANS: Inget att rapportera.

STRANDJOGGEN: Kommer preliminärt att genomföras 12/9.

CHALLENGER UDDEVALLA: Inget direkt att rapportera.

U-A MTB SHOW USWE: Kommer ställas in men blir officiellt först nästa vecka. Något lopp kommer troligen köras under hösten men i vilken form återkommer tävlingsledningen med.

5. IT

Inget direkt att rapportera.

6. Träning/tävling

Marcus pratat med Janne J. angående låsning som blivit men inget direkt nytt kom fram av det, får vi fram fler ungdomar kan han kanske vara intresserad.

Johnny fått tag i Sandra som meddelar att hon skall bli mamma igen i juli men hon kan troligen hjälpa till med någon träning till hösten om vi vill.

Cicci lägger ut på Facebook om gemensam träning v.24.

Leo redogjorde för sina skidresultat under vintern samt sina tankar inför höstens rullskidtävlingar om det nu blir några pga pandemin.

Han behöver nya tävlingsrullskidor för att kunna ställa upp på SM om det blir av.

7. Medlemsregister

Susanne har fått inloggning till Cardskipper samt ett register. Mats stöttar vid frågor. Ingen från oss var med på LOK-träffen 25/5.

8. Ändring medlemsavgift

Diskussion om medlemsavgift, skall vi sänka från de 400 kr vi har idag? Får vi fler medlemmar om vi sänker? Vi har med det som en punkt på höstens medlemsträff.

9. Övriga frågor

9.1 Nya klubbkläder, ha som en punkt på medlemsmötet i höst.

9.2 Beslut att UIS info folder skall tryckas efter en sista justeringsrunda.

9.3 Mats pratat med Kitty om hon kan ansvara/rapportera från skridskon till styrelsen men ej fått svar än.

9.4 Krister frågar Eva Karlsson om hon kan vara intresserad av att ingå i valberedningen. **Kvarstår från 191121.**

9.5 Kansliet, storstäd och komplettering med hyllor och skåp. Marcus mailar ut förslag på dag under våren så ser vi hur många som har möjlighet att vara med och hjälpa till. **Kvarstår från 2020115**

9.6 Johnny kollar med Bror W. om han fått tag i Anders Byström angående hålla ett föredrag på medlemsmötet i höst.

9.7 Medlemskväll: Vi skjuter upp den till augusti-september men föreläsare måste bokas innan sommaren, alla funderar på lämplig föreläsare inför kommande möten.

Kvarstår från 20200211

9.8 Under denna punkt deltog ej Susanne Rodin.

Togs beslut om att utöka Leo Rodins innevarande avtal med max 5000 kr för inköp av nya pjäxor samt nya klassiska hjul för rullskidor pga hårt slitage.

Om SM på rullskidor kommer köras även inköp av klassiska tävlingsrullskidor till en uppskattad kostnad av 5000 kr.

10. Nästa möte

- 24/6 kl.18:00 hos Fratera Fastigheter AB.
- 26/8 kl.18:00 hos Fratera Fastigheter AB.
- 23/9 kl.18:00 hos Fratera Fastigheter AB.

11. Mötet avslutas

Protokollförare:

Justeras:



Stefan Utberg
Sekreterare



Marcus Hofvander
Ordförande